
Aan: het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Bunnik

Betreft: Noodklok jeugdhulp gemeente Bunnik

Bunnik, 10 maart 2023

Geacht College van Burgemeester en Wethouders,

Het Centrum voor Elkaar (CvE) is de toegangspoort voor de jeugdhulp. Daar wordt bepaald welke 
hulp nodig en passend is: eenvoudige hulp bij laagcomplexe problematiek en specialistische hulp bij 
(urgente) hoogcomplexe problematiek, ofwel de juiste zorg op de juiste plek. Door deze aanpak 
houden zij de verschillende zorgpaden zoveel mogelijk toegankelijk en betaalbaar. En wij werken 
hierin graag met hen samen. Onze werkafspraak is dan ook dat huisartsen in de gemeente Bunnik 
niet zelf verwijzen naar jeugdhulpaanbieders, maar dit via CvE laten verlopen.

De afgelopen jaren is het aantal vragen om jeugdhulp fors toegenomen en tegelijk is er toenemende 
personele krapte om deze jeugdhulp daadwerkelijk te bieden. Daardoor is de toegang tot adequate 
jeugdhulp inmiddels onvoldoende geworden, zo merken wij helaas ook in Bunnik. Jeugdigen staan 
eindeloos lang op wachtlijsten om passende hulp te ontvangen. In alle 5 huisartsenpraktijken van de 
gemeente kennen we inmiddels schrijnende situaties van forse problematiek met onder andere 
uitval op school en escalerende gezinssituaties.

We zien echter dat het CvE er niet in slaagt om op acceptabele termijn de hulp in gang te zetten. De 
wachtlijst bij het CvE zelf is meestal meer dan 3 maanden. Let wel, daarna moet de wachttijd bij de 
jeugdhulp zelf nog starten. Overleg in urgente gevallen verloopt moeizaam: we krijgen de 
jeugdconsulenten moeilijk te pakken, of ze zijn na korte tijd al niet meer werkzaam in onze 
gemeente. We krijgen als huisarts onvoldoende of geen terugkoppeling over hulptrajecten.

Dit alles betekent dat kinderen langdurig doorlopen met problemen zonder dat passende hulp 
ingezet wordt. Ouders kloppen dan weer bij de huisarts aan, die dan zelf gaan verwijzen. Dit is 
ongewenst, omdat huisartsen niet meer op de hoogte zijn van de actuele zorgaanbieders. Dit kan 
leiden tot onjuiste verwijzingen. Onjuiste verwijzingen leiden tot hogere kosten, ofwel omdat er 
onnodig uitgebreide, dure zorg ingezet wordt, ofwel omdat er na aanvankelijke behandeling een 
tweede, passender traject ingezet moet worden. Tevens bestaat er kans op onderbehandeling dan 

Hierbij willen wij uw aandacht vragen voor de grote zorgen die wij huisartsen hebben over de 
jeugdhulp in de gemeente Bunnik. Wij willen u graag verzoeken om actie te ondernemen naar 
aanleiding van onze zorgen.

Van: Huisartsengroep Bunnik-Odijk-Werkhoven
P/a: Laan van Broekhuijzen 10
3981 XB Bunnik



Wij rekenen op uw daadkrachtige aanpak, en zijn gaarne bereid hierover met u in gesprek te gaan.

Hoogachtend,

1.
2.
3.

wel overbehandeling. Kinderen, en hun ouders, zijn gebaat bij een tijdige inzet van adequate hulp: 
via de expertise van het CvE.

Door de toegankelijkheid te vergroten en wachttijden te verminderen zullen zorgvragen kleiner 
blijven, minder escaleren. Dit verbetert het welzijn en de gezondheid van de kinderen (en hun 
ouders) in een kwetsbare periode van hun leven. Een goed lopend toegangsloket zal tevens bijdragen 
aan vermindering van de werkdruk, vergroten van werkplezier en daarmee behoud van 
medewerkers van het CvE. Bovendien en niet onbelangrijk, beperkt het de kosten van de jeugdzorg.

Huisartsen te Bunnik, Odijk en Werkhoven: 
Magdaleen Cozijnsen & Esther Bouman 
Mariene van Oostrum & Anouk Oostveen 
Laura Buis & Dominique van Steenis
Mirjam Reedijk & Marcella ten Dolle-Maathuis
Mura Franssens & Lieke Hassink-Franke

Wij verzoeken u om serieus in te zetten op het borgen van jeugdhulp via het CvE en wel via de 
volgende actiepunten:

Een robuuster team van jeugdconsulenten, o.a. uitbreiding POH-Jeugd.
De wachttijd voor beoordeling door CvE terugbrengen naar maximaal 3 weken. 
Een werkend communicatiesysteem met huisartsen/hulpverleners, voor enerzijds 
samenwerkingsafspraken en anderzijds terugkoppeling van casuïstiek.




